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Zápisnica z rokovania Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Bratislava - Devínska Nová Ves 

konaného dňa 25. októbra 2023 

 

Miesto konania: Vila Košťálová, Novoveská ul. č. 17, Bratislava - Devínska Nová Ves 

Začiatok: 18:15 hod.                                                                                                 Ukončenie: 19:30 hod. 

 

Začiatok rokovania otvoril starosta MČ Bratislava - Devínska Nová Ves p. Dárius Krajčír. Všetkých 

prítomných privítal a konštatoval, že poslanci sú uznášania schopní.  

Prítomných 9 poslancov (poslanci Veslárová, Čechovič, Tittel sú ospravedlnení). 

  

UMZ č. 86/10/2023 

Hlasovanie o predloženom programe:  

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      9                                    9                                0                                    0                                        0 

 

Zmeny a doplnenia programu:  

Starosta MČ: 

Ako bod 2a to je stanovisko miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves k 

návrhu VZN hl. mesta SR Bratislavy o nakladaní s komunálnymi odpadmi, s drobnými stavebnými 

odpadmi na území hlavného mesta. Tento materiál je predkladaný mimo pôvodného programu, 

pretože nám bol doručený v čase, keď už bolo po miestnej rade, čiže budeme hlasovať o zaradení 

tohto bodu ako bod 2a. 

Poslanec Čorej: 

Ďakujem za slovo. Ja by som len chcel doplniť ešte do programu buď do bodu rôzne alebo niekde 
možno aj skôr ako uznáš za vhodné- Návrh na zaradenie informácie o uzneseniach prijatých v 
komisiách zriadených miestnym zastupiteľstvom. Bratislava- Devínska Nová Ves do programu 
miestneho zastupiteľstva. Materiály som vám rozdal. Ďakujem. 
 
Starosta MČ: 

Ďakujem veľmi pekne a keď sme začali 14a tak môžeme kľudne 14b nech máme tie áčka béčka nech 
to máme pohromade čiže musíme o každom samostatne, čiže poprosím ideme hlasovať o zaradení 
14a to je stanovisko k VZN hlavného mesta a nakladaní s komunálnymi odpadmi.  
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UMZ č. 87/10/2023 

Hlasovanie o zmene a doplnení programu:  

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                         Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      9                                 9                              0                                    0                                        0 

Starosta MČ:  

Len informácia, že nebudem dávať ako samostatný bod investície, bude to v bode rokovania, dôležité 

rokovania starostu, lebo je to tak previazané jedno s druhým. Čiže v bode dôležité rokovania starostu 

mestskej časti budú aj investičné projekty mestskej časti, máte ich v ruke, dostali ste materiál 

a zdôrazňujem to preto, pretože je doplnené aj uznesenie zastupiteľstva čiže neberie na vedomie 

zastupiteľstvo len rokovania starostu ale aj informáciu o investičných projektoch mestskej časti. Ak 

nikto druhý nemá návrh na zmenu alebo doplnenie programu, čo teda neevidujem, tak môžeme 

postupne ísť podľa schváleného programu. 

Starosta MČ:  

Dajte mi chvíľočku, mám tu informáciu ohľadom rokovacieho poriadku len. Dobre ďakujem, mám 
medzičasom bola kontrola čo sa týka zaradenia bodu do zariadenia bodu do programu zastupiteľstva. 
Zaradenie alebo zmenu zverejneného návrhu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva paragraf 
12 odsek 5 zákona o obecnom zriadení hovorí, že na prijatie 2 bodu je potrebná nadpolovičná väčšina 
všetkých poslancov, to znamená bod 14 b nebol tým pádom prijatý. Ak máte za to, môžeme dať opäť 
hlasovať o tomto bode. Ak s tým okej on aby sme to mali v poriadku. 
 
Doplnenie programu o návrh poslanca: 

UMZ č. 88/10/2023 

Hlasovanie: 

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      9                                    5                                0                                    4                                        0 

 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Bod č. 1) Voľba členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa. 

 

Starosta MČ: 

Máme, myslím si, že kompletný program dnešného zastupiteľstva môžem teda pokračovať podľa 
schváleného programu a to je voľba členov návrhovej Komisie overovateľov zápisnice, určenie 
zapisovateľa. Ospravedlňujem sa obyvateľom, že začíname troška v posunutom čase. Dúfam, že 
vydržíte, ale toto je základ zastupiteľstva, aby sme mohli potom pokračovať ďalej. Za členov 
návrhovej Komisie navrhujem pána poslanca Antala, pani poslankyňu Kaňuchovú Pátkovú a pani 
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poslankyňu Mózsiovú a za overovateľov zápisnice pani zástupkyňu Janatovú a pani poslankyňu Žáčik 
Jendruchovú, za zapisovateľa zamestnanca MČ pána Richtárika. 
 

Návrhová komisia: Mgr. Miroslav Antal, Ing. Jaroslava Kaňuchová Pátková, PhD., Ing. Katarína    

Mózsiová 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Beata Janatová, Petra Žáčik Jendruchová 

Zapisovateľ: Michal Richtárik  

 

 

UMZ č. 89/10/2023 

Hlasovanie :  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      9                                 9                              0                                    0                                  0 

 

Starosta MČ: Môžeme pokračovať podľa schváleného programu. Akurát ja som opravil to čo som 
povedal, lebo som povedal, že ten bod sme prijali, ale vzhľadom na znenie zákona nie, čiže len 
poopravujem informáciu. Ďakujem, teraz dáme priestor občanom. 
 

 

Bod č. 15) Vystúpenie občanov o 18:10 hod. 

Pán Mendel Radoslav: 

Vážené dámy, vážení páni Radoslav Mendel a prišiel som s takýmto problémom s Vami. Pracujem v 

Technickom skle a donedávna tam chodila linka číslo 20. Momentálne odstrihli technické sklo a 

nemôžeme sa tam dostať normálnou cestou, keď chceme ísť ráno na pol 6, musíme ísť najprv do 

Dúbravky a potom naspäť prejsť cez celú Škodovku a naspäť sa vracať do technického skla a linka 23 

je nevýhodná, lebo sa musí prestupovať od Kolakoviča ku Kauflandu. Ale a naspäť ide od 10 hodiny už 

len vlastne po 6 hodine už len 1 autobus do technického skla. No a keď to nestihnem na 6 tak musím 

počkať hodinu alebo ísť do Dúbravky a zase naspäť. Doteraz DNV mala ideálnu dopravu, kam sa tie 

autobusy dostali, ale teraz nás odstrihli úplne od technického skla no a keby ste boli taký láskaví a 

dokázali to vyriešiť, lebo ja už som písal na všetky kompetentné Miesta a okrem magistrátu to každý 

riešil ale bohužiaľ všetko závisí od magistrátu. Ďakujem pekne. 

Starosta MČ: 

Ďakujem veľmi pekne. Zajtra máme mestské zastupiteľstvo hlavného mesta Bratislavy a túto tému 

riešime, no uvidím ako sa k tomu postaví dopravný podnik, lebo sme si vyžiadali analýzu dopravy v 

tom danom území. A to čo ste povedali som hovoril doteraz aj ja, že mala Devínska konečne mestskú 

hromadnú dopravu nastavenú tak, že každý sa dostal v tom svojom čase, ktorý potreboval tam kam 

potreboval. Na to som dostal odpoveď, že veď spoje nadväzujú a ľudia môžu prestupovať. Názor si 

vytvoríte každý sám. Moja manželka cestuje cez pol Bratislavy práve preto autom, lebo spojenia 
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nadväzujú. Budem to tlmočiť zajtra na mestskom zastupiteľstve a dúfam, že sa podarí to spojenie. 

Otázka je ako to budú prezentovať v dopravnom podniku. Čo sa týka rentabilnosti. 

Poslankyňa Janatová: 

Sú tam nejaké nástupy v určitú hodinu a ja nepredpokladám, že magistrát by súhlasil, čiže ja sa 
chcem teraz s Vami kvázi poradiť ja neviem kedy nastupujete do smeny? Na 7 alebo ja neviem na 6 
na 2 na 10?. Čiže 7. Čiže na pol 6 dobre a o pol 6 chodia nejakí ľudia naspäť a o pol 6 končia to 
znamená že aj smerom do Devínskej, čiže dvanástky, tak dobre. 
Niekomu vyhovuje aj po osmičkách? 
No potrebujeme, presne potrebujeme nájsť časy, lebo možnože nejaký ten spoj vie zachádzať. Jeden 
dva spoje, že vedia zájsť určite ako že sa nepodarí aby tam každý spoj stál čiže preto sa pýtam, že či je 
tam teda je aj osmička riadna. Neviem o nej asi tak okolo pol 2 trištvrte na 2 počítam a potom zase 
okolo pol 10. Čiže osmičkové od pol 6 do pol 2 od pol 2 do pol 10 od pol 2 zase. 
Áno a dvanástky zase o pol 6. Keď to dokázali tú dvadsatinu spraviť aj každý 2. alebo každý 3. deň a 
ten skončí v Dúbravke. Preto sa vás pýtame, lebo upozorníme na tie časy aspoň aby tie spoje 
zachádzali dobre. Ďakujem. 
 

Starosta MČ: 

Ďakujem veľmi pekne a nemám informáciu teda o ďalších občanoch. Čiže týmto končím bod číslo 15. 
Môžeme pristúpiť podľa schváleného programu to znamená bod číslo 2. 
  
 

Bod č. 2) Informácia o plnení uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska 

Nová Ves plniteľných do 30.09.2023, alebo trvalo plnených. 

Starosta MČ: 

Vzhľadom na to, že sa jedná o kontrolu plnenia uznesení tak len pre informáciu pán kontrolór je PN, 

ale poprosil, ak by ste mali nejaké otázky, tak vypíšeme a posunieme. Dúfal, že sa mu podarí k 

tomuto bodu rozpravu. Ak sa niekto nehlási do rozpravy dávam slovo návrhovej Komisii.  

 

UMZ č. 90/10/2023  

Hlasovanie: 

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      9                                 9                              0                                    0                                  0 

 

 

Bod č. 3) Informácia o dôležitých rokovaniach starostu Mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

Starosta MČ: 

Ja by som k tomu iba v skratke povedal, že máte tam uvedené projekty, ktoré sú už realizované alebo 
zrealizované. No čo sa týka projektu takého naj pre mňa a najťažšieho, pretože sa jedná o 
komunikáciu medzi hlavným mestom a mestskou časťou, to je turbookružná križovatka. My sme prišli 
s komplexným návrhom zmluvy, so zákonným riešením ako začať stavbu realizovať. Dokonca aj s 
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návrhom financovania a dostali sme pred zastupiteľstvo informáciu, že hlavné mesto má iný pohľad 
na vec a iný návrh. Takže zajtra to budem riešiť so pani viceprimátorkou Kratochvílovou, ktorá je 
zodpovedná za komunikáciu v rámci dopravy hlavného mesta. Pretože tak ako bolo aj pred týmto 
volebným obdobím aj na začiatku volebného obdobia deklarované nielen mnou, ale teda aj ľuďmi, 
ktorí tento projekt pripravovali, máme hotovú projektovú dokumentáciu pre stavebné povolenie. To 
znamená potrebujeme akurát prechod práv a povinností z mesta na mestskú časť. Ako som povedal, 
podarilo sa nám riešiť aj financovanie, kde sme navrhli myslím si, že veľmi solídny model, to 
znamená, že mestská časť je ten nositeľ, ktorý bude obstarávať, pripravovať a stavať. Zo svojich 
prostriedkov budeme hradiť tie prvotné náklady, ktoré teda sme zo zákona oprávnení vynaložiť a 
hlavné mesto z poplatku za rozvoj, ktorý napríklad za tento štvrťrok predstavoval sumu 150.000,-EUR 
pre hlavné mesto. Tak z tých prostriedkov nebudú robiť projekty v iných mestských častiach, ale v 
mestskej časti DNV, kde sa to vybralo. Takže stále sa tej úlohy teda nezriekam. Mám za svoj cieľ, aby 
som to doriešil a rovnako tak som riešil s hlavným mestom a požiadal som o opravu chodníka 
Mierovej ulici, kde máme viaceré podnety od obyvateľov. Lebo 1. časť sa vďaka bývalému mestskému 
poslancovi z jeho priorít podarila realizovať. A model financovania a model priorít poslancov 
hlavného mesta to asi neviete, to si môžeme potom povedať. Ten sa zmenil. Zmenil sa tak, že pán 
primátor a magistrát určili projekty a my sa k nim môžeme prihlásiť. Čiže to je priorita poslancov 
hlavného mesta. Ja som sa osobitne a osobne prihlásil o debarierizáciu a nové zastávky MHD v DNV, 
čiže tie sa darí a robia sa, ale boli aj v pláne hlavného mesta. Požiadavka teda aj z mojej strany bola, 
ale tak je to o tom ako sa k tomu postavíme pri rokovaniach a je to rovnako aj s mestskou 
hromadnou dopravou, no to určité kompetencie, ktoré každý 1 máme, ale treba sa pozerať na tie 
požiadavky, lebo to nie je požiadavka ani poslanca miestneho zastupiteľstva, nie je to ani len 
požiadavka starostu mestskej časti, ale je to požiadavka obyvateľov Bratislavy. Takže verím, že tieto 
projekty sa posunú. Za mňa ešte doplním k dostavbe, no Ivana Bukovčana to nie je len o tom, že 
postavíte školu, ale aj doplníte mobiliár a inventár, čiže na základe požiadaviek školy sa tam urobilo 
množstvo ešte ďalších doplnení a úprav, čo sa nám darí. No dnešným dňom bola podaná žiadosť o 
revitalizáciu vnútrobloku Š. Králika. Čiže uvidíme ako sa k tomu postavia v rámci eurofondov, no 
vyjadrenie samozrejme dostanete, ale najpodstatnejšia informácia, ktorú ste si odo mňa pýtali na 
poslednom zastupiteľstve, tá sa týka verejného obstarávania na projektovú dokumentáciu. Asi som 
to nemal hovoriť, ale ja sa snažím vám dať všetky informácie. Odvolali sa 3 z tých prihlásených 
účastníkov. 1 neoprávnene a 2 oprávnene. Lehota je do konca augusta. Pardon do konca októbra. To 
znamená do konca októbra má rozhodnúť úrad pre verejné obstarávanie či ich námietky sú 
opodstatnené. Nechcem to zarieknuť, ale teda podľa našich informácií tie ich námietky opodstatnené 
sú, to znamená už by malo dôjsť k rozhodnutiu a k podpisu zmluvy s úspešnými uchádzačmi a tým 
pádom môžeme už riešiť projektové dokumentácie. Čo je väčšina tých ďalších nadchádzajúcich 
projektov. Je to nadviazané na rozpočet v roku 2024. Po väčšinou to znamená to sú tie ďalšie naše 
spoločné rozhovory, ktoré budeme viesť k investičným zámerom mestskej časti. Spomeniem ešte v 
rámci tohto môjho bodu dôležitú informáciu. Mali sme stretnutie minulý týždeň v piatok so 
starostami mestských častí so zástupcami a so zástupcami regionálnych združení v rámci ZMOS. Malo 
by prísť k odkladu zákona stavebného a uvidíme, či príde a zatiaľ stále platí, že od 1. apríla teda by 
mal platiť nový stavebný zákon. Ale najpodstatnejšia informácia je, že tie vyhliadky čo sa týka príjmov 
pre samosprávy nie sú príliš ružové, takže pripravujeme sa aj na tie horšie scenáre. Našťastie naše 
hospodárenie je dobre nastavené, tým pádom by sme my až tak príliš utrpieť nemali. Ale je to o 
prioritách. To znamená určite budeme musieť trošku poľaviť sa týka nejakých investícií do budúcna, 
ale to hovorím, to sú rozhovory už len ďalej v rámci tohto bodu. Myslím si, že za všetkých, ktorí ste 
sledovali situáciu už dnes naši futbalisti vyhrali v rámci jedenástok nad Trenčínom. Bol som na tom 
zápase, veľmi im gratulujem touto cestou, myslím si, že všetci sme radi, že vďaka podpore mestskej 
časti a zastupiteľstvo a cez dotačný systém, ktorý máme sa nám darí mládež v Devínskej posúvať 
takto dopredu a odkaz od chalanov, s ktorými som bol je, že ďakujeme. Oni si uvedomujú, že majú 
výborné športové podmienky, to znamená zázemie aj že dostávajú podporu od zastupiteľstva a od 
mestskej časti. Takže takto milo by som to chcel zakončiť. 
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poslanec Čorej: 
Ja by som sa vás chcel spýtať ešte k tomu obstarávaniu na dodávateľa projektových prác, že ako to 
prebieha, že kto je členom komisie, vlastne kto to vyberá, aký je ten proces celý atď. 
 
Starosta MČ: 
Ten proces, konkrétne tento je cez portál Úradu pre verejné obstarávanie. To znamená, to nie je 
Komisia na úrade DNV, ale je to proces, ktorý sa týka portálu verejného obstarávania, čiže tam bola 
zadaná zákazka a podmienky zákazky. V podstate objem finančných prostriedkov a podmienky hlavné 
boli, aby mali tí jednotliví projektanti za sebou nejaké referencie, ktoré museli doložiť, nehovoriac o 
oprávnení, že môžu robiť. A ďakujem za otázku, lebo áno, môže to vyznieť tak, že tu na úrade nejaká 
komisia rozhodovala na úrade, išlo to cez všeobecný celoštátny systém verejného obstarávania. 
Práve preto o tom rozhoduje. V tých odvolaniach úvo momentálne. 
 
poslankyňa Janatová: 
Ja len veľmi krátko. Ja by som chcela povedať občanom, ktorí možno pozerajú, som sa stretla s tým, 
že veľmi veľa občanov sa vyjadruje k terase a chcem povedať, že terasa sa naozaj preberá. Doteraz 
nie sú prebraté tie práce po zatepľovaní toho domu, to znamená boli tam vykonané tesnostné 
skúšky. Boli zistené nejaké vady, ktoré sa ihneď opravili. Teraz sa pokladajú vlastne samotné tie 
dlaždice. Zajtra sa ide znovu preberať, to znamená, pokiaľ teraz sa nebude stopercentne v poriadku, 
tak jednoducho sa to nedá. Takže vôbec žiadne obavy nemusia mať občania, že by teraz po tých 
prácach, ktoré tam robili tí vlastníci bytov a nebytových priestorov na M. Marečka, takže by tá terasa 
zostala nejaká znovu zatekajúca podobne. Takže týmto ich chcem ubezpečiť, že naozaj úrad a 
zamestnanci úradu sa tomu veľmi poctivo venujú. Ďakujem. 
Ďakujem, to je presne život mestskej časti, že obyvatelia, ktorí si zatepľujú bytový dom chceli mať čo 

najskôr aj zmluvu aj aj všetky povolenia. My sme ich podmienili zmluvou, v ktorej je presne dané, že 

ak nastane k nejakému poškodeniu, tak je jasné kto je zodpovedný a my tieto vlastne vady riešime v 

rámci zmluvy. Takže áno, riešime aj tieto veci boli ešte aj o otázky ohľadom centrálneho námestia v 

mestskej časti. Áno, máme možnosť ísť aj cez tú projektovú dokumentáciu, ktorú súťažíme alebo 

teda, ktorú máte v rámci tých investičných projektov, ale stále chceme ísť cestou architektonickej 

súťaže, čo nám nevylučuje toto verejné obstarávanie. Takže aby to neznelo tak, že úrad si povie, 

mestská časť si povie a tak bude vyzerať námestie. Práve kvôli tomu sme od tej súťaže, ktorá bola 

pôvodne teda finančne aj procesne nevýhodná pre mestskú časť, pretože tam nemali žiadne právo 

vystupovať dotknutí obyvatelia všeobecne, tak sme išli touto cestou tak na doplnenie ďakujem 

 

UMZ č. 91/10/2023  

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      9                                 9                              0                                    0                                  0 

 

 

 

Bod č. 4) Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

k Návrhu dodatku č. 24 Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy z dd.mm.2023   

Starosta MČ: 
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Súčasťou materiálu máte okrem dôvodovej správy aj stanovisko Komisie a Miestnej rady. No v rámci 
stanoviska Komisie legislatívy je teda nesúhlasiť s dodatkom návrhu štatútu a vrámci stanoviska 
Miestnej rady je súhlasiť teda požiadať.  
 

Poslankyňa Kaňuchová Pátková: 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. My sme tento bod preberali na Komisii legislatívy a financií. Napokon 
sme sa tam dohodli, že navrhujeme týmto návrhom dodatku nesúhlasiť a to z toho dôvodu a že 
myslíme si, že tie legislatívne kroky v dôvodovej správe sa uvádza, že takto prerozdeľované 
financovanie beží už niekoľko rokov. Myslíme si ale, že sa snažia iba legalizovať neoprávnené 
financovanie, pretože doteraz takýto spôsob financovania nebol v tom všeobecne záväznom 
nariadení navrhnutý a preto navrhujeme nesúhlasiť s týmto a návrhom financovania, pretože je 
nevýhodné pre mestskú časť. 60% percent bude dostávať mesto Bratislava a tie zvyšné financie sa 
nebudú deliť podľa toho, kde sa vyzbierali, ale sa ešte prerozdeľovať podľa počtu obyvateľov. To 
znamená, že mestská časť má menší počet obyvateľov, dostane menej financií, ako by jej prináležalo. 
Ja s týmto modelom určite nemôžem súhlasiť, pretože len to, že tu máme naozaj obrovský koncern, 
ktorý tu zamestnáva desaťtisíc ľudí, je super, ale to neznamená, že iba platia. Tí ľudia tu dochádzajú 
zaťažujú celú Devínsku. Nechcem tu menovať životné prostredie, cesty, obchody, proste jednoducho 
všetko. A treba to zohľadniť aj pri tom prerozdeľovaní tých financií. Čiže my sme ako Komisia 
legislatívy a financií navrhli nesúhlasiť s týmto VZN a žiadame od hlavného mesta podklady k výpočtu 
finančného dopadu pre jednotlivé mestské časti. A my sme navrhli a predpokladám totiž, že sa toto 
uznesenie aj tak prijme, dať podnet legislatívny podnet prokurátorovi, aby vôbec preskúmal to VZN. 
O toho tu funguje prokuratúra, čiže to bol návrh Komisie legislatívy a financií. Ďakujem za slovo. 
 

Starosta MČ: 

Ďakujem, my sme k tomu mali diskusiu aj na miestnej rade a hoci teda uznesenie také, že súhlasiť, je 
vzhľadom na to, pretože pôvodný návrh počítal dokonca s tým, že mestská časť dostane menej. 
Vzhľadom na to, že sa to netýkalo len Devínskej, takže nás bolo viac, ktorí by sme boli ukrátení a tak 
ten stav, ktorý je momentálne navrhovaný, je lepší. Ale tie argumenty, ktoré predstavila aj Komisia 
legislatívy a financií za mňa sú rovnako akceptovateľné a myslím si, že hlavné mesto vzhľadom na 
pomer hlasov v zastupiteľstve sa s tým veľmi ľahko vysporiada. 
 

Poslankyňa Kaňuchová Pátková: 

Ďakujem za slovo. Ja presne to isté si myslím, ale myslím si, že zastupujeme práva našich občanov 
Devínskej a presne preto by sme mali hlasovať za ich práva. A práve preto sme prijali aj ten bod d aby 
sa to dalo legislatívne preskúmať, nič tým nezískame, nič tým nestratíme, nech sa to dá, keď sa to 
prijme, nech sa to dá preskúmať. 
 

Starosta MČ: 

Ak sme s týmto okrem toho, že v uznesení nie je ten bod d tom hovorím rovno tam, lebo musíme ísť 
podľa štatútu v štatúte sa hovorí, že teda súhlasiť nesúhlasiť. Tam už ďalšie body sa pridávať nedajú, 
ale viem, že sme tu lokálni poslanci a lokálna samospráva na to, aby sme si povedali, čo je pre nás 
výhodnejšie. Úprimne ten model, ktorý bol prijatý v národnej rade je výhodnejší. To je aj pre 
Devínsku a toto je obchádzanie troška toho bodu. 
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UMZ č. 92/10/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      8                                 8                              0                                    0                                  0 

 

 

Bod č. 5) Zásady hospodárenia s majetkom Hlavného mesta SR Bratislavy zvereným do správy 

mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves a s majetkom vlastným 

 

Starosta MČ: 

K tomuto sa vedú rozsiahle diskusie, pretože ja to volám troška že Benešove dekréty. Aby pochopili 
obyvatelia, ktorí možno nie sú znalí, DNV bola zákonom Československej socialistickej republiky v 72. 
roku pripojená k Bratislave aj so svojím majetkom. Ten majetok potom prešiel do správy vtedajšieho 
mestského národného výboru, to znamená do mesta a v 90. rokoch po zmene režimu sa zverením 
vracal k pôvodným majiteľom štýlom, že je to majetok hlavného mesta a mestská časť sa má o neho 
starať. Čiže toto riešime, čiže zásady sa týkajú v podstate hospodárenia s majetkom vlastným, ale 
tento proces hovorí o tom, že to je v podstate na vlastných majetkoch. Materiál ste obdržali aj s 
uzneseniami, stanoviskami aj s dôvodovou správou. Jedna informácia, len tam došlo na základe 
požiadavky poslancov k zmene. A zmena sa týka ešte ozrejmím. Tu sa jedná o kompetencie starostu o 
prevod vlastníctva hnuteľného majetku mestskej časti do 5.000,-EUR. Ono je to už v 1 bode čo sa týka 
zastupiteľstva uvedené a je tam uvedené, že zastupiteľstvo schvaľuje nad 5000,-EUR, to znamená 
logicky starosta do 5.000,-EUR. Ale je dobré, keď je to aj duplicitne uvedené. Čiže toto sme si ako ako 
návrh poslancov osvojili. V dvojke je to iné, to je prevod. Áno, je to len zdôraznenie toho a pre úrad je 
to upozornenie, že to nemôžem podpísať. 
 

 

UMZ č. 93/10/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      8                                 8                              0                                    0                                  0 

 

Bod č. 6) Zmena štatútu Rady seniorov mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

 

Starosta MČ: 

Na základe požiadaviek seniorov aj Komisie sociálnej a bytovej. Zapracovali sme ich požiadavky na 
zjednodušenie štatútu. Otváram k tomuto bodu rozpravu. 
 

Poslanec: 
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Rozumiem všetkým tým zmenám, ktoré som v tom štatúte uvedené, že zjednodušiť aj tie procesy aj 
celú tú organizáciu. Ale 1 vec by som si dovolil na vrch navrhnúť: ponechať body J a K v pôvodnom 
znení. Totižto, ak vyškrtneme, že o svojej činnosti nás táto rada bude informovať miestne 
zastupiteľstvo a starostu a bude predkladať ročný plán, respektíve niečo, čomu sa chce venovať, tak 
ja nevidím zmysel potom takejto organizácie. To je ako niečo podobné ako s tým uznesením, čo som 
navrhoval od tých komisiách je dôležité, aby sa informácie z týchto komisií a orgánov zriadených 
zastupiteľstvom dostávali na zastupiteľstvo, aby sa o tom diskutovalo. Jednak tým dávame vážnosť a 
ľudia, ktorí sa zúčastňujú aj na práci týchto organizácií aj Komisii majú aspoň zmysel a vidia, že to, čo 
robia, má zmysel pre mestskú časť. Čiže môj návrh na zmenu tohto uznesenia je, že navrhujem 
ponechať body J a K v pôvodnom znení. 
 

Starosta MČ: 

Super ďakujem, lebo my sme to preberali popravde na miestnej rade práve toto a chceli sme 
vyhovieť ich požiadavkám, to znamená seniorov, že to chceli zjednodušiť, aby sa mohli rozbehnúť na 
nejaký čas v kľude. Zmeniť štatút tak ako to robíme dnes, to vieme aj v januári vo februári. No nech 
sa zabehnú, čiže aby nemali hneď zo začiatku tú povinnosť, lebo je to nová vec, ktorá tu nebola, 
nefungovala, tak aby nemali hneď nejaké plynúce záväzky. Z toho fungovania ale tiež pochopili, že 
áno, je to pre nás podstatná vec, aby boli informácie potom posúvané tým, ktorí ich vlastne zriadili. 
Čiže áno.  
 

Poslankyňa Janatová: 

Ja by som ešte odporúčala do svojej činnosti: informuje miestne zastupiteľstvo a starostu. Nemáme 
tu vlastne, že ako, alebo čo, že ja by som dala tak, že najmenej raz za rok. Dajme im štartovacie raz do 
roka a hotovo a potom vieme upraviť, že to môže byť častejšie, ale ja si myslím, že ako zase nech ich 
nestratíme, že nebudú vedieť, či každý mesiac alebo každý týždeň alebo koľko, čiže ja by som tam 
možno ešte doplnila najmenej 1 krát za rok. 
 

Poslanec: 

Veď v pohode dajme tam, že minimálne raz do roka, ja s tým nemám problém a hlavne to nevnímam 
ako strašenie je to skôr vnímam ako dokázanie vážnosti toho celého orgánu, že ten vznikol na niečo, 
čo má zmysel a výstupy, čoho sa dostanú na rokovaní miestneho zastupiteľstva a tým pádom sa 
dostanú aj do miestnych médií a vôbec do pozornosti obyvateľov. Čiže nie je na mieste mať žiadne 
obavy z toho, keď nebudú vykonávať žiadnu činnosť. Proste mám za to že je to sú to dôležité body a 
chápeme sa rovnako. 
 

Starosta MČ: 

Tiež máme doma alebo v okolí svojom seniorov vieme, že zmeny alebo nejaké povinnosti, ktoré sa im 
dávajú tak tak sú náročnejšie ako pre nás tu čo sedíme momentálne. Takže zato sme to chceli brať 
tak zľahka, ale myslím si, že aj to raz za rok je celkom slušné zľahka. Takže minimálne raz za rok. Čiže 
ja si to osvojujem a ak sme s tým všetci okej tak máme to poznačené. Som rád, že zlepšujeme ešte aj 
na zastupiteľstve veci, ktoré budú ďalej fungovať v DNV. 
 

 

UMZ č. 94/10/2023 
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Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      8                                 8                              0                                    0                                  0 

 

 

Bod č. 7) Schválenie zámeru prenájmu nebytového priestoru o výmere 57,84 m2, miestnosť 

č.1.8.01 v suteréne bytového domu na ul. Milana Marečka 10 formou obchodnej verejnej súťaže 

k prenájmu nebytového priestoru 

 

Bez rozpravy. 

 

UMZ č. 95/10/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      8                                 8                              0                                    0                                  0 

 

 

Bod č. 8) Zverenie hnuteľného majetku do správy príspevkovej organizácie Denova  

 

Bez rozpravy. 

 

UMZ č. 96/10/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                        Nehlasoval: 

      8                                 8                              0                                    0                                  0 

 

 

Bod č. 9) Schválenie výpožičky šatní v areáli futbalového štadióna pre NVD Šport s.r.o. a schválenie 

výpožičky šatní v areáli futbalového štadióna pre futbalový klub Lokomotíva Devínska Nová Ves 

 

Bez rozpravy. 
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UMZ č. 97/10/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      8                                 8                              0                                    0                                  0 

 

 

 

Bod č. 10) Správa z kontroly správnosti a oprávnenosti použitia dotácie poskytnutej z rozpočtu 

Mestskej  časti Bratislava-Devínska Nová Ves v roku 2021 pre BEST BOXING CLUB- občianske 

združenie 

 

Bez rozpravy. 

 

UMZ č. 98/10/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      8                                 8                              0                                    0                                  0 

 

 

Bod č. 11) Správa z kontroly správnosti a oprávnenosti použitie dotácie poskytnutej z rozpočtu 

Mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves v roku 2021 pre Gaudete Devínska Nová Ves- 

občianske združenie 

 

Bez rozpravy. 

 

UMZ č. 99/10/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      8                                 8                              0                                    0                                  0 
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Bod č. 12) Správa z kontroly skutočností uvedených v doručenom podnete, koontrolovaný subjekt- 

Základná škola Pavla Horova 16, Bratislava 

 

Bez rozpravy. 

 

UMZ č. 100/10/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      8                                8                             0                                    0                                  0 

 

 

Bod č. 13) Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

k Návrhu VZN hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislava č. ../2023 z ....... 2023, ktorým sa 

mení a dopĺňa VZN hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy č. 4/2020 

 

Poslankyňa Kaňuchová Pátková: 

Ďakujem pekne za slovo. Ja by som k tomu rada prezentovala názor Komisie legislatívy financií a 
mandátovej, kde naša Komisia navrhuje s uvedeným návrhom nesúhlasiť. Cieľom tohto predloženého 
návrhu je umožniť zníženie dane pre vybrané subjekty, ktorými majú byť športové organizácie, aby sa 
podporil šport a ten návrh uznesenia samotného však absolútne tomuto tejto dôvodovej správe 
nezodpovedá. A tak ako je to uvedené by sa v podstate umožnilo zníženie daní vo všetkých 
rekreačných objektoch, čo sú napríklad všetky nehnuteľnosti schválené v záhradkárskych osadách, 
ktoré sú vedené ako rekreačné objekty. Takisto máme za to, že v prípade, že chceme podporovať 
športovú činnosť, veľakrát si tie kluby prenajímajúce športoviska neznamená to, keď to zníži 
nejakému vlastníkovi, teda nie že to premietne aj do zníženie toho návrhu. A preto tento návrh 
navrhujeme neschváliť, nepodporiť. Narovinu to poviem, že ja by som ho vrátila na prepracovanie, 
lebo tá dôvodová správa vôbec nezodpovedá tomu návrhu ako takému. Ale teda toto sú dôvody, pre 
ktoré sa Komisia legislatívy financií navrhuje s tým návrhom nesúhlasí. Ďakujem. 
 

Starosta MČ: 

Ďakujem v rámci tých možností, ktoré máme zo štatútu tak využívame presne, no to čo môžeme. Pani 
zástupkyňa fakty. 
 

Poslankyňa Janatová: 

V podstate my sme vychádzali z toho stanoviska Komisie na miestnej rade a práve to sme zapracovali 

do toho nového návrhu, ktorý navrhujeme, pretože samozrejme, keď sa nesúhlasí, väčšinou si to 

magistrát tak či tak akože prijme, ale my sme práve vyprecizovali ten návrh tak, aby bolo zrejmé, že 

môžu byť oslobodené od dane iba tie priestory, ktoré slúžia na športovanie. To znamená, že tým 
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pádom odpadnú aj tie rekreačné objekty a ja si myslím, že ten šport treba podporovať, čiže už takto 

predtým som videla, že by sme to mohli schváliť ako s pripomienkami, pretože to pripomienkou sa 

magistrát bude možno omnoho pravdepodobnejšie zaoberať ako tým našim nesúhlasom. Ďakujem. 

Poslankyňa Kaňuchová Pátková: 

Vyhodnotenie v podstate musia vyhodnotiť tie pripomienky, ktoré im budú zaslané. Preto to tak bolo 
aj s miestnou radou zhrnuté. 
 

Poslanec Antal: 

Určite sa prikláňam k tomu modelu súhlasiť s pripomienkami aj vzhľadom k tomu, že tí mnohé 
pripomienky sme si prebrali tak, ako povedala aj pani zástupkyňa na miestnej rade a ja určite 
prikláňam sa ešte raz za súhlasiť s pripomienkami. 
 

Starosta MČ: 

Ďakujem, myslím si, že sme s ním všeobecne okej. 
 

 

UMZ č. 101/10/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      8                                 8                              0                                    0                                  0 

 

 

Bod č. 14) Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

k Návrhu VZN hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislava č. ../2023 z ....... 2023 o miestnom 

poplatku za komunálne odpad a drobné odpady na území hlavného mesta Slovenskej republiky 

Bratislavy 

 

Poslankyňa Kaňuchová Pátková: 

Ďakujem, ja k tomuto návrhu iba krátko chcem povedať nesúhlas Komisie legislatívy, financií 

a mandátovej. Sme naozaj mestská časť v ktorej aj veľká časť ľudí žije v rodinných domoch. Veľakrát 

sú to práve dôchodcovia, jednoosobové dvoj osobové domácnosti a toto nariadenie vlastne im 

zrušuje výnimku, ktorú mali platenia poplatku, že platili oveľa nižšiu časť, pretože majú a produkujú 

menej odpadu. A ten rozdiel pre nich bude trojnásobný a naozaj si myslím, že je to obrovská záťaž 

pre tieto domácnosti. Chýbali nám tu podklady, ktorých domácnosti v koľkých častiach sa to týka. 

Myslím si, že mesto Bratislava tieto podklady má, neboli tu na doplnené a druhá vec, prečo sme s tým 

návrhom nesúhlasili? A pretože napriek tomu, že sa tu znižuje ten počet vývozov a aj tak ten dopad 

na rozpočet má byť strata. To vôbec nesúvisí s tými opatreniami, ako keď ideme niečo nejaké 

opatrenia realizovať, ktoré majú zefektívniť množstvo tých odvozov tak očakávam nejaký pozitívny 

výsledok alebo minimálne neutrálny a nie negatívny. 
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Starosta MČ: 

Ďakujem, toto je presne ten typ VZN, ktoré by sa nemalo predkladať ďalej  mestským častiam, lebo to 
nie je, že o pár veciach, ktoré tam treba preložiť, ale robiť kompletne. 
 

Poslankyňa Janatová: 

Chcem hlavne upozorniť na to, že máme ďalšiu vec, kde sa hovorí presne ako povedala kolegynka, že 
dajú sa odvodiť dni, ale viete si predstaviť v lete 28 dní mať v tom kontajneri smeti? Čiže skutočne 
tieto zľavy a úľavy, ktoré by mali tí dôchodcovia, keď to má ešte mať negatívny vplyv. A 2. vec to auto 
keď ďalší sused každé 2 týždne má odvoz, tak vlastne je to úplne nezmyselné VZN, ktoré sa vydalo a 
ja si myslím, že je omnoho účelnejšie, aby tí dôchodcovia a jednočlenné a dvojčlenné rodiny mali 
úľavu a každé 2 týždne to mali vyvezené ako keď nám budú potkany tam skákať po mesiaci a v 
podstate to auto bude tak či tak. A ešte budeme v strate 200.000 takže aj týmto treba odôvodniť 
nezmyselnosť tohoto návrhu.  
 

Poslankyňa Kaňuchová Pátková: 

Bolo v Komisii výstavby a životného prostredia, tak odporúčame prijať to teda súhlasiť s 
pripomienkami, lebo zase si myslíme, že je efektívnejšie jednoducho, aby sa vyhodnocovali tie 
pripomienky. Ono až toľko veľa zmien tam nebolo v tom v tom VZN, ale musím povedať, že naozaj 
chceme, aby na väčší počet osôb mohlo byť menej kontajnerov, pretože dneska už separujeme 
všetko. Hej tie kontajnery sa vyvážajú poloprázdne, my vyvážame vzduch v podstate a platíme za 
vzduch, ktorý oni nám v podstate účtujú, čiže chceme aby aj ten počet kontajnerov sa rátal na viacero 
obyvateľov, čiže to boli základné pripomienky. Ďalej v podstate možnosť nevyvážať. Napríklad v 
rekreačnej oblasti považujeme za naozaj akože nie solídnu, pretože treba povedať, že dnes 90% či je 
to Devínska alebo Devín, hociktorá mestská časť, tam žijú občania s trvalým pobytom, čiže majú mať 
právo mať vyvezený odpad. Takisto chýbajú nejaké podrobnosti o tom, ako sa bude nakladať s 
odpadmi. Čo sa týka pneumatík a v podstate ten vývoz raz za 28 dní ten považujeme za absolútne 
neprijateľný z hľadiska hygienického, pretože skutočne hlavne v letných mesiacoch. Ešte v tých 
zimných mesiacoch by sa to dalo, ale v tých letných mesiacoch je to skutočne úplne neprijateľné a 
takisto tam potom v podstate paragrafe 11 bolo, že majú si sami občania zabezpečiť kontajnery, tak 
keďže OLO zodpovedá za tieto veci, tak by malo tie kontajnery aj poskytovať. Takže toto sú také 
základné pripomienky, ktoré Komisia mala a teda odporúčame, aby sa to prijalo s tými 
pripomienkami, lebo zase ak to neprijmeme, tak či tak si to schvália. Ale tieto pripomienky 
jednoducho minimálne vyhodnotiť budú musieť a budú nám musieť povedať, prečo ich neprijali. 
Ďakujem. 
 

Poslankyňa Hlaváčová: 

Ďakujem pekne za slovo. My sme sa u nás na klube včera o tomto bavili a tie pripomienky 
samozrejme, že s nimi súhlasíme len čo je potom druhá vec, že v podstate, keď my ako mestská časť 
budeme súhlasiť, tak oni to predajú ako súhlas a tie pripomienky môžu a nemusia vyhodnotiť, že v 
podstate by sme boli skôr za to, že nesúhlasiť a tie pripomienky v podstate poslať, preto to 
nesúhlasíme. 
 

Starosta MČ: 

Ďakujem veľmi pekne, môže byť môžu byť aj tak, oni by mali minimálne vyhodnotiť áno hej ale. Vždy 
sa pozerám na to s mojím svojimi očami uh, ale okej, myslím si že je tu zhoda. Čo sa týka nesúhlasu, 
takže. Ak ste s tým okej, vidím že niektorí kývu hlavou, dávam slovo návrhovej komisii. 
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UMZ č. 102/10/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      8                                8                              0                                    0                                  0 

 

 

Bod č. 14a) Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

k Návrhu VZN hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislava č. ../2023 z ....... 2023 o nakladaní 

s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území hlavného mesta Slovenskej 

republiky Bratislavy 

 

Bez rozpravy. 

 

UMZ č. 103/10/2023 

Hlasovanie:  

Prítomní:                          Za:                           Proti:                          Zdržal sa:                         Nehlasoval:  

      8                                 8                              0                                    0                                  0 

 

 

Bod č.16) Rôzne.   

 

Bez rozpravy. 

 

Bod č. 17) Interpelácie  

 

Prednostka MiÚ Koprdová: 

Chcem vás len informovať, že od posledného riadneho zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej 
časti Bratislava-Devínska Nová Ves dňa 14. 9 nebola podaná na Miestny úrad mestskej časti 
Bratislava-Devínska Nová Ves žiadna písomná interpelácia. Ďakujem. 
 

Starosta MČ: 

Ďakujem veľmi pekne, vzhľadom na to, že sme vyčerpali program dnešného miestneho zastupiteľstva 
a konštruktívne sme vyriešili všetky body. Môžeme tým pádom ukončiť dnešné zasadnutie. Ja vám 
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veľmi pekne ďakujem a prajem vám príjemný zvyšok večera. A vidíme sa na ďalšom riadnom 
zasadnutí. 
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Ing. Mária KOPRDOVÁ                                                               Dárius KRAJČÍR  

     prednostka MÚ                                                                         starosta MČ  

Bratislava-Devínska Nová Ves                                                 Bratislava-Devínska Nová Ves 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Mgr. Beata Janatová                  ..................................................................................................................        

Petra Žáčik Jendruchová           .................................................................................................................. 

 

 

Zapísal: Michal Richtárik  


